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La nova Síndica de Greuges 
de Rubí serà Milagros Calleja
>> Ha estat designada amb consens perquè coneix la realitat de la ciutat, 
el funcionament de l’administració i posseeix formació en l’àmbit social

Pàg. 3

L’Escola Ribas 
celebra el seus 
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amb un gran acte 
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Torna la Festa 
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La Schola i el Balmes es mobilitzen per 
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La Finca 
Font del 
Ferro 
compleix 
30 anys
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Melo, subcampió 
d’Europa de 
veterans en els 
30 km marxa
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Els militants de CDC a Rubí també 
aposten per crear un nou parti t
El 80% dels militants de Convergència De-
mocràti ca de Catalunya (CDC) a Rubí van 
parti cipar en el ‘Superdissabte’, una jornada 
de consulta a la militància i als simpati tzants 
sobre el futur del parti t i per triar el candi-
dat al Congrés que es va celebrar el 21 de 
maig. A Rubí, el 68% dels parti cipants es van 
inclinar per crear un nou parti t, una xifra 
molt similar al resultat general (57%). En 
canvi, mentre que en l’àmbit general Fran-
cesc Homs es va imposar a Sílvia Requena 
com a candidat amb el 77,6% dels suports, 
Rubí va optar per Requena, que va sumar 
el 56% dels vots. / DdR

El PSC portarà al Parlament 
el transport del Joan Maragall

La diputada del Parti t dels 
Socialistes de Catalunya 
(PSC) Esther Niubó es va re-
unir el dimarts a la tarda amb 
representants de l’AMPA de 
l’escola Joan Maragall i la 
direcció del centre, acompa-
nyada per la primera secre-
tària del PSC a Rubí, Ana M. 
Martí nez.

En aquesta trobada, la 
diputada socialista es va 
comprometre a portar al 
Parlament de cara a la tardor 
el problema del transport 
escolar a l’escola Joan Ma-
ragall per tal que la cambra 
catalana consideri com a 
transport escolar obligatori 
aquest servei dels alumnes 
del centre rubinenc i el sub-
vencioni al 100%.

Actualment, el transport 

escolar de l’escola rubinenca 
té caràcter no obligatori, ja 
que no compleix les carac-
terísti ques legals per consi-
derar-lo obligatori. Per això, 
les famílies paguen 90 euros 
anuals, mentre que l’Ajunta-
ment atorga una subvenció 
directa de 90 euros més. A 
banda, el consistori es fa 
càrrec del 55% del cost del 
servei i la Generalitat del 
45% restant. El cost total del 
servei és aproximadament 
de 350.000 euros anuals.

“Demanarem que es 
garanteixi l’excepcionali-
tat d’aquest centre, que el 
transport escolar sigui obli-
gatori”, va afi rmar Niubó, a 
les portes del centre escolar. 
El PSC també presentarà 
una moció al Ple de juny en 
aquest senti t.

Pel que fa a l’AMPA, un 
dels seus membres, Car-
les Reverter, va recordar 
que es tracta d’una escola 
pública, centre de referèn-
cia de molts infants: “Si es 
retira el transport públic, 
només queda l’alternativa 
del vehicle privat i moltes 
famílies potser no ho poden 
assumir”.

MARTA CABRERA

Infants uti lti zant el transport escolar. / Localpres

El 80% de la militància es va acostar a les urnes de Rubí 
durant el ‘Superdissabte’. / Cedida

-Per què es fomenta aquest eix?
-En aquest sector hi trobem totes les 
regions econòmiques que són locomo-
tores de la UE, com Catalunya, Llom-
barda, Baden- Württemberg, Benelux, 
etc... Concentra el 54% de la població 
europea i el 66% del PIB comunitari, 
per tant és un eix important i impres-
cindible del qual també en forma part 
la zona sud que connecta amb la costa 
mediterrània. 

-Quin és l’estat actual d’aquest corre-
dor? 
-A Alemanya i als països escandinaus no 
hi ha problemes. A mesura que baixem 
ens anem trobant alguns inconvenients 
a Lió o a Montpeller. De totes maneres, 
on hi ha més incidències és a l’Estat es-
panyol, ja que cal adaptar l’ample de via 
a l’estàndard europeu (l’ample de vies 
a Espanya és 233 mm superior). A més, 
la línia que ve d’Europa no connecta ni 
amb València, ni amb Múrcia, ni amb la 
majoria de les terminals industrials per 
on passa. L’única connexió directa és 

“Hi ha una clara discriminació a favor del corredor central”
FERRMED és una associació multi sectorial sense ànim de lucre que fomenta el transport ferroviari de mercaderies. 
Formada per membres de tot Europa es centra, especialment, en promoure l’eix ferroviari nord/sud, des 
d’Escandinàvia fi ns a Gibraltar. 

amb el port de Barcelona i només des 
d’una via. Així és totalment insuficient 

-Per què costa tant que s’implementi ? 
Per raons polítiques. Es va ajornant any 
rere any amb excuses. És una vergonya 
que es facin línies d’alta velocitat a tot 
el territori espanyol però que no n’hi 
hagi una entre Barcelona i València. 
Això demostra que existeix una clara 
discriminació a favor del corredor cen-
tral, que té 4 vies mentre que el medi-
terrani només en té una, com pot ser 
que no s’inverteixi més en el corredor 
mediterrani? Doncs perquè no passa per 
Madrid, l’aïlla, i per això no el volen.

-Què implica aquest endarreriment? 
Qui en surt perjudicat?
-Afecta els ciutadans de moltes mane-
res: el transport ha de ser per carretera 
i resulta més lent i més car; també té un 
major impacte mediambiental i un ma-
jor consum energètic (fins a 5 vegades 
més). Per no parlar de les oportunitats  
que es perden, els productes d’Almeria 

-per exemple-, podrien accedir a un 
mercat molt més ampli. A més, l’impac-
te que tindria al PIB seria considerable 
i es podria amortitzar la inversió en 15 
o 20 anys. 

-Com es pot reactivar? Hi ha opcions 
que tiri endavant?
-L’Estat espanyol s’ha compromès amb 
la Comissió Europea a resoldre les infra-
estructures pendents com a màxim el 
2018 i, per tant, ha de complir. Nosaltres 
estem vigilant per garantir que així sigui. 
/ Redacció ANC

“L’impacte que ti ndria 
[el corredor mediterrani] 
al PIB seria considerable. 

Per tant, es podria 
amorti tzar la inversió en 

només 15 o 20 anys”

[L’Eix del qual forma part 
el corredor mediterrani] 

“concentra el 54% de 
la població europea i el 
66% del PIB comunitari. 

És un eix important i 
imprescindible”

Entrevista a Joan Amorós, president de FERRMED


